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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Pielęgniarki zwróciły się do mnie w następującej sprawie. Aktualnie, również w „Przylądku”, którym 

przez wiele lat kierowałam, mamy do czynienia z pielęgniarkami, które ukończyły studia wyższe, i z takimi, 

które studiów wyższych nie ukończyły. Kiedyś tego nie było. Ta grupa pielęgniarek, które nie ukończyły 

szkoły wyższej, to są najczęściej pielęgniarki najbardziej doświadczone, to są dziewczyny naprawdę fanta-

styczne w tej pracy. A z czym one się zwracają? 

Problem polega na tym, że w świetle aktualnych przepisów one są o wiele gorzej opłacane aniżeli pielę-

gniarki, które są po studiach wyższych. To powoduje, że one pracują na wielu etatach lub z tej pracy chcą 

zrezygnować. Wydaje mi się, że w takim okresie, w którym mamy ogromne kłopoty z personelem pielęgniar-

skim, należy docenić i wziąć pod uwagę staż pracy pielęgniarek i nie krzywdzić tych pielęgniarek.  

Jak praktycznie to wygląda? Otóż przychodzą młode dziewczyny po studiach i te starsze pielęgniarki 

wdrażają je do pracy i uczą, ale to te młode dostają dużo większe pieniądze. To jest absolutnie nieprawidło-

we. 

Tak że proszę o to, żeby się temu przyglądnąć i uzależnić płace pielęgniarskie – nie tylko sam dodatek, ale 

także podstawę – również od stażu pracy, bo ta sytuacja jest patologiczna, można powiedzieć. Nie może być 

tak, że nauczyciel dostaje mniejsze pieniądze aniżeli student, a taki tu powstaje układ. 
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